
Referat fra ordinær generalforsamling i grundejerforeningen Søparken, tirsdag d. 28. september 2010 

 

 

Valg af dirigent: 

Frans Bak blev valgt som dirigent. 

Formandens beretning:  

Formandens beretning godkendt uden spørgsmål. 

Forelæggelse af det reviderede regnskab/budget til godkendelse:  

Regnskabet godkendt uden spørgsmål.  

Budgettet godkendt – debat om snerydning på Pileurtvej og Gøgeurtvej. Der var bred enighed om at 
vælge en lokal udbyder til en fast pris 

Valg af bestyrelse og suppleanter: 

Gurij og Morten er ikke på valg. Herluf er på valg, men genopstiller. Michael og Julie vil ikke 
fortsætte.  

Lasse(Etape 3) stillede op og blev valgt – Peter(Engblommevej) stillede op og blev valgt – Finn P. 
blev valgt som suppleant.  

Valg af revisorer: 

Revisorer fortsætter – Frans og Finn 

Fastsættelse af kontingent og bidrag for det følgende regnskabsår: 

Bestyrelsen indstiller at kontingentet fortsætter uændret, dvs. 1000 kr. pr. husstand pr. år 

Indkommende forslag: 

Ingen forslag. 

Evt.: 

Bestyrelsen indskærper at skrænten ved stien mod Præstevænget holdes af de enkelte grundejere.  

Etablering af bomanlæg v. stien mellem det grønne område og Åkandevej skal fremskyndes, da der 
har været en del farlige situationer m. cyklister 

Fodboldbanen på det grønne område er dårligt etableret. Vi skal rette henvendelse til kommunen for 
at få dem til at genetablere græsset. 

Mail om gåsebiller på Engblommevej sendes snart ud til alle husstande. 


